



YOUR RELIABLE PARTNER IN THE WORLD OF FINANCE

TRUST INVEST Finance Group Limited

INCORPORATION OF A PRIVATE LIMITED COMPANY

PRIVACY POLICY

The TRUST INVEST Finance Group Limited company is investment firm, the registration number 11166999 (further referred to as "Company").

Ensuring clients privacy is one of the priorities of the Company. For this reason, we have developed the Privacy Policy, which describes how we collect, use, disclose, transfer and store your personal information. The purpose of this policy is to increase the clients awareness regarding the processing and protection of their personal information when using the Company's website.

1. CLIENTS' PROVISION OF PERSONAL INFORMATION

1.1. When registering on the Company's website, the user provides the following personal information: name, surname, e-mail, mobile and password. It is mandatory to fill all the fields of the registration form on the Company's website.

1.2. When a client uses the functionality of the website under the personal back office, we can additionally gather the following information: date of birth, passport number, country, city, postal address, zip code and bank details for the transfer of funds to the client's bank account.

2. USE OF CLIENT PERSONAL INFORMATION

2.1. Personal information of clients is directly used to provide the Company's clients with products and services, since the provision of products and services without these data is impossible.

2.2. Personal information, obtained by us, may be used for the purpose of informing our clients about the new products and services offered, as well as about any updates of the website functionality. In addition, it helps us to quickly and confidentially interact with the clients and to improve the quality of products and services.

2.3. The collected data can also be used for internal purposes such as auditing, analytical data processing and assessment of the quality of products and services.

3. DISCLOSURE OF CLIENTS PERSONAL INFORMATION

3.1. The Company undertakes not to disclose the personal information received from the clients.

3.2. It shall not be considered a violation of the obligations if the Company provides information to the websites of partner companies, Company agents and third parties, acting under Agreement with the Company, for the performance obligations to the clients.

3.3. Disclosure of information in accordance with the valid and applicable legal requirements shall not be considered a violation of the obligations.

4. PROTECTION OF CLIENTS PERSONAL INFORMATION

4.1. The Company pays particular attention to protecting the personal information of clients. We use the most modern methods of protection, including technical and organizational ones. Attention is paid to both the protection of personal information on the Company's web servers and the protection from unauthorized access to personal back office of clients on the Company's website.

4.2. Clients shall be solely responsible for maintaining the confidentiality of their authentication data. The Company shall not be responsible for any transactions performed as a result of the clients' improper storage or loss of their authentication data.

5. USE OF NON-PERSONAL INFORMATION

5.1. The Company is entitled to collect information about the clients' IP-addresses, from which the Company's website pages are requested. This data is used to analyze the number of visits and the locations of clients. In addition, the clients' IP-address information is used for statistical purposes and for improving the website functionality, as well as for enhancing its safety. This information does not allow to identify the subject to which the data can belong to, therefore it does not belong to personal information.

6. USE OF "COOKIES"

6.1. The Company is entitled to use "cookies". This technology helps us to understand clients behavior and to determine which website pages have been requested by the clients' and which ones are the most popular. In addition, this technology contributes to and measures the effectiveness of advertising and search engines.

6.2. "Cookies" must be enabled in a clients browser to use all features of our website. Otherwise, the authorization on the website is impossible.

7. NOTIFICATION OF CHANGES

7.1. Due to the development of the Company and the Company's products and services, this Privacy Policy may undergo certain changes. The Company reserves the right to change the Privacy Policy without prior notice to its clients. The Company undertakes to post new Privacy Policy on its website.



ВАШ НАДЕЖНЫЙ ПАРТНЕР В МИРЕ ФИНАНСОВ

TRUST INVEST Finance Group Limited

INCORPORATION OF A PRIVATE LIMITED COMPANY

ПОЛИТИКА КОНФИДЕНЦИАЛЬНОСТИ

Компания TRUST INVEST Finance Group Limited является инвестиционной фирмой, регистрационный номер 11166999 (далее именуемая "Компания").

Обеспечение конфиденциальности клиентов является одной из приоритетных задач Компании. По этой причине была разработана Политика конфиденциальности, которая описывает, как мы собираем, используем, передаем, раскрываем и храним вашу персональную информацию. Целью данной политики является повышение осведомленности клиентов относительно обработки и защиты их персональной информации при использовании веб-сайта Компании.

1. ПРЕДОСТАВЛЕНИЕ ПЕРСОНАЛЬНОЙ ИНФОРМАЦИИ КЛИЕНТАМИ

1.1. При регистрации на веб-сайте Компании клиент предоставляет следующую персональную информацию: имя, фамилию, адрес электронной почты, номер мобильного телефона и пароль. Обязательным является заполнение всех полей, размещенных в форме регистрации на веб-сайте Компании.

1.2. Когда клиент использует функциональные возможности веб-сайта в рамках персонального бек-офиса, мы можем дополнительно собирать следующую информацию: дату рождения, номер паспорта, страну, город, почтовый адрес, почтовый код и банковские реквизиты для перечисления денежных средств на банковский счет клиента.

2. ИСПОЛЬЗОВАНИЕ ПЕРСОНАЛЬНОЙ ИНФОРМАЦИИ КЛИЕНТОВ

2.1. Персональная информация клиентов используется непосредственно для предоставления клиентам Компании продуктов и услуг, так как предоставление продуктов и оказание услуг без этих данных невозможно.

2.2. Полученная нами персональная информация может быть использована с целью оповещения клиентов о новых предоставляемых продуктах и услугах, а также об обновлениях функциональных возможностей веб-сайта. Кроме того, она помогает нам оперативно и доверительно взаимодействовать с клиентами и улучшать качество продуктов и услуг.

2.3. Собираемые данные также могут использоваться для внутренних целей, таких как: проведение аудита, аналитическая обработка данных и оценка качества предоставляемых продуктов и услуг.

3. РАЗГЛАШЕНИЕ ПЕРСОНАЛЬНОЙ ИНФОРМАЦИИ КЛИЕНТОВ

3.1. Компания обязуется не разглашать полученную от клиентов персональную информацию.

3.2. Не считается нарушением обязательств предоставление Компанией информации веб-сайтам партнерских компаний, агентам Компании и третьим лицам, действующим на основании Договора с Компанией, для исполнения обязательств перед клиентами.

3.3. Не считается нарушением обязательств разглашение информации в соответствии с обоснованными и применимыми требованиями закона.

4. ЗАЩИТА ПЕРСОНАЛЬНОЙ ИНФОРМАЦИИ КЛИЕНТОВ

4.1. В Компании уделяется особое внимание защите персональной информации клиентов. Мы используем самые современные методы защиты, включая технические и организационные. Уделяется внимание как защите персональной информации на веб-серверах Компании, так и защите от несанкционированного доступа к персональным бек-офисам клиентов на веб-сайте Компании.

4.2. Клиенты самостоятельно несут ответственность за сохранение конфиденциальности своих аутентификационных данных. Компания не несет ответственности за операции, произведенные вследствие ненадлежащего хранения или утери клиентами их аутентификационных данных.

5. ИСПОЛЬЗОВАНИЕ ИНФОРМАЦИИ НЕ ОТНОСЯЩЕЙСЯ К ПЕРСОНАЛЬНОЙ

5.1. Компания вправе собирать информацию об IP-адресах клиентов, с которых производятся запросы страниц веб-сайта Компании. Эти данные используются для анализа количества посещений и локации клиентов. Кроме того, информация об IP-адресах клиентов используется для ведения статистики и улучшения функциональных возможностей веб-сайта, а также для повышения безопасности его использования. Данная информация не позволяет идентифицировать субъекта, которому могут принадлежать эти данные, поэтому не относится к персональной.

6. ИСПОЛЬЗОВАНИЕ ТЕХНОЛОГИИ "COOKIES"

6.1. Компания вправе использовать технологию "cookies". Такая технология помогает нам понимать поведение клиентов и определять, какие страницы веб-сайта были запрошены клиентами, и какие из них являются наиболее популярными. Кроме того, данная технология способствует и измеряет эффективность рекламы и поисковых веб-систем.

6.2. Для использования всех возможностей нашего веб-сайта в браузере клиентов должна быть включена поддержка "cookies". В противном случае авторизация на веб-сайте будет невозможна.

7. УВЕДОМЛЕНИЯ ОБ ИЗМЕНЕНИЯХ

7.1. В связи с развитием Компании и предоставляемых ей продуктов и услуг, Политика конфиденциальности может претерпевать некоторые изменения. Компания оставляет за собой право изменять Политику конфиденциальности без предварительного уведомления клиентов. Компания обязуется размещать новую Политику конфиденциальности на своем веб-сайте.